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  LR 400/401 uses Bluetooth® low energy technology The air purifier can also be operated without the app, see chapter 5.3 in the instructions for use.

G List of supported smartphone
`

3

✔

G

`

Beurer GmbH

www.beurer.com 

www.beurer-gesundheitsratgeber.com

www.beurer-healthguide.com

يمكن تشغيل منقِيّ الهواء أيضًا دون التطبيق، انظر الفصل 5.3 في دليل ال䐧ستخدام. يستخدم LR 400/401 تقنية Bluetooth® منخفضة الطاقة

قائمة الهواتف الذكية المدعومة

To control the air purifier with the app, your smart 

phone has to be connected to the air purifier via WIFI.

Activate Bluetooth® + WIFI  

in the smartphone settings
G

`

Download the „beurer FreshHome“ app 

from the Apple App Store or Google Play.

+ ®Bluetooth قم بتفعيل خاصية 
WIFI في إعدادات الهاتف الذكي

قم بتنزيل تطبيق “beurer FreshHome“ من 
.Google Play أو Apple App Store متجر

 للتحكم في منقِيّ الهواء عن طريق التطبيق، يجب
.WIFI توصيل هاتفك الذكي بمنقِيّ الهواء عبر شبكة

دليل البدء السريع
quick start guide

The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Beurer GmbH is under license. Other trademarks and 

trade names are those of their respective owners. Apple and the Apple logo are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. App Store is a service mark of 

Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Google Play and the Google Play logo are trademarks of Google LLC. Android is a trademark of Google LLC.
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عل䐧مة كلمة Bluetooth® وشعاراتها هي عل䐧مات تجارية مُسجلة مملوكة لشركة  .Bluetooth SIG, Inc وأي استخدام لمثل تلك العل䐧مات التجارية بواسطة Beurer GmbH يتم بموجب ترخيص. العل䐧مات التجارية ال䐣خرى 
 وأسمائها هي تلك المملوكة لمُل䐧كها المعنيين. Apple وشعار Apple هي عل䐧مات تجارية تملكها شركة  .Apple Inc، المُسجّلة في الول䐧يات المتحدة ودول أخرى. App Store هي عل䐧مة تجارية للخدمة مملوكة لشركة

.Google LLC مة تجارية مملوكة لشركة䐧هي عل Android  .Google LLC متان تجاريتان مملوكتان لشركة䐧عل Google Play وشعار Google Play .يات المتحدة ودول أخرى䐧المُسجّلة في الول ،Apple Inc. 


